
 
 

REFERAT DFK ÅRSMØTE 2007 
 
Sanden Hotell, Hokksund, 20. februar 2007 kl. 18:30. 
55 fremmøtte medlemmer ble ønsket velkommen av leder i Hovedstyret, Øyvind Moe. 
 
 
1) Innkallingen  

Innkallingen til årsmøtet ble godkjent. 
 
2) Valg av dirigent, to referenter og to til å undertegne protokollen. 
 Tor-Einar Lund ble valgt til dirigent. 
 Jakob Jakobsen og Kolbjørn Walderhaug ble valgt til referenter 
 Torgeir Pedersen og Espen Dahl ble valgt til å undertegne protkollen. 
 
3) Årsberetninger 

Hovedstyret: Øyvind Moe leste årsberetningen. Årsberetningen ble godkjent med to endringer: 
a) Riktig tekst i punktet Jubileumsboken skal være: 
”Utgivelsen av jubileumsboken som er forfattet av Erik Østerud har vært et samarbeidsprosjekt mellom 
Drammen Flyklubb og forfatteren. Boken har vært en stor suksess og har profilert vårt miljø på en 
veldig positiv måte. Det ble trykket et opplag på 400 bøker.” 
b) I punktet Økonomi ble overskuddet rettet fra kr 160 900 til kr 161 661. 
Motorgruppen: Leder Fredrik Glette leste årsberetningen som ble godkjent uten anmerkninger. 
Seilflygruppen: Leder Erik Østerud leste årsberetningen som ble godkjent uten anmerkninger. 

 
4) Regnskap og budsjetter 

Klubbens regnskap for 2006, både Hovedstyreregnskap og grupperegnskapene, ble presentert av 
Øyvind Moe. Begge gruppene gikk med overskudd i 2006. Overskuddet var ikke så stort som det 
handlingsregelen tilsier (5% av klubbens samlede lån), men tallene peker i riktig retning. 
Regnskapet til Hovedstyret og gruppene ble godkjent uten anmerkninger. 
Hovedstyrebudsjettet for 2007 ble presentert av Øyvind Moe og godkjent uten anmerkninger. 
Motorgruppens regnskap for 2006 og budsjettet for 2007 ble presentert av Fredrik Glette og godkjent 
uten anmerkninger. 
Seilflygruppens regnskap for 2006 og budsjett for 2007 ble presentert av Erik Østerud og godkjent uten 
anmerkninger. 
Hans Borge mottok blomster og honnør for sin innsats som teknisk sjef gjennom 7 år. 
 
Revisjonsberetning ble opplest av revisor Kjetil Buer og godkjent uten anmerkninger. 

 
5) Kontingent 2007 

Kontingenten endres ikke og vil være kr 400 også i 2007. 
 
 
6) Innkomne forslag 

Det var kommet inn 5 forslag. Det var enighet om at forslagsstillerne skulle presentere sine forslag i tur 
og orden, og at avstemning skulle foretas når alle forslagene var presentert. Forslagene er lagt ved og 
derfor ikke beskrevet i detalj i denne protokollen. 
a) Øyvind Moe presenterte sitt forslag ”Klubbutvikling”. Forslaget innebar bl.a. å avvikle 

Motorskolen, selge LN-DFL, kjøpe tilbake LN-ACF, avvikle gruppestyrene og erstatte disse av et 
felles styre med 4 valgte representanter og oppnevnte funksjoner. En betydelig endring av klubbens 
lover lå i forslaget. Forslaget ble trukket før det kom til avstemning. 

b) Espen Dahl presenterte sitt forslag som omhandlet Hovedstyrets og Hovedstyrets leders ansvar for 
å fremme samarbeid og kameratskap på tvers av gruppene. Det ble fra årsmøtet stilt spørsmål rundt 
formuleringen ”Hovedstyrets leder skal påse at klubbens § 1 blir fulgt opp i arbeidet som utføres av 



de tillitsvalgte i klubben”. Setningen i forslaget ble endret til: ”Hovedstyret skal påse at klubbens § 
1 blir fulgt opp i arbeidet som utføres av de tillitsvalgte i klubben” 

c) Anders Bjørnestad presenterte sitt forslag som var todelt. Den ene delen omhandler 
økonomifunksjonen og innebærer at dagens ordning med to kasserere avvikles og erstattes av en 
ordning med oppnevnt regnskapsfører og valgt økonomiansvarlig. Den andre delen omhandlet 
klubbutvikling. Forslaget sier at årsmøtet skal pålegge nytt styre å arbeide med klubbutvikling og 
presentere resultater og forslag til videre fremdrift senest per 1. november 2007.  

d) Fredrik Glette trakk sitt forslag og oppfordret årsmøtet til å stemme for Anders Bjørnestads forslag. 
e) Kai Lyche la frem sitt forslag om opprettelse av egen mikroflygruppe i DFK.  
 
51 stemmeberettigede gikk deretter til avstemning: 
 

 Espen Dahls forslag ble enstemmig vedtatt. 
Kai Lyches forslag ble ikke vedtatt. 
Anders Bjørnestads forslag del 1 ble enstemmig vedtatt med forbehold om at en omlegging av 
økonomifunksjonen, som beskrevet i forslaget, blir godkjent av  idrettsstyret.  
Anders Bjørnestads forslag del 2 ble enstemmig vedtatt med den anmerkning at mikroflyaktivitet skal 
være en del av klubbutviklingsprosjektet.  
 

 
7) Valg 
 Valgkomitéen la frem følgende forslag: 
 Hovedstyret 
 Leder   Fredrik Glette 
 Økonomiansvarlig Kolbjørn Walderhaug 

Motorgruppen 
Leder   Fredrik Glette 
Nestleder  Kåre Smith 
Styremedlem  Torgeir Pedersen 

 Styremedlem  Egil Thon 
 Vararepresentant  Ann Kristin Reinsve 
 Seilflygruppen 
 Nestleder  Roger Skoglund 
 Styremedlem  Anders Bjørnestad 
 Vararepresentant  Tore Kvarme 
 Vararepresentant  Andreas Mohr 
 Revisjon 
 Revisor   Kjetil Buer 
 Revisor   Paul Vestengen 
 Valgkomité 
 Representant  Anders Skifjeld 
 Representant  Espen Dahl 
 Vararepresentant Robert Ege 
  

Samtlige ble valgt ved akklamasjon. Det ble påpekt at det ikke er gunstig at hovedstyrets leder også 
bekler lederhverv i en av gruppene. Motorgruppens styre ble derfor oppfordret til å finne en kandidat 
som kan påta seg å være leder i gruppen. En kandidat kan velges ved ekstraordinært årsmøte. 

  
  
 
 
 Årsmøtet ble hevet klokken 23:00 
 
 
 ______________________    _____________________ 
 Espen Dahl       Torgeir Pedersen 
 
   


